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مشاور وزیر ورزش و جوانان: 
مدیرعامل پرسپولیس به زودی معرفی می شود

و  ورزش  وزیــر  مشــاور 
جوانان در بخش فوتبال گفت: 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
و  به زودی معرفی می شــود 
قطعا با کار کارشناســی این 

انتخاب صورت گرفته است.
روز  نســب  ذوالفقار  بیژن 
یکشــنبه در گفت وگــو بــا 
خبرنگار ایرنا، در خصوص بلاتکلیفی باشگاه پرسپولیس در بخش مدیریت گفت: 
در ایــن باره نمی توانم چیزی را به صورت قطعی بگویم اما به زودی مدیرعامل و 
هیات مدیره جدید باشگاه معرفی خواهند شد. وی در پاسخ به این پرسش که آیا 
فرد مورد نظر برای مدیرعاملی باشگاه انتخاب شده یا خیر، افزود: کارهای نهایی 
در این باره صورت گرفته اســت. کار درستی انجام شده تا بهترین انتخاب ها در 
این زمینه صورت بگیرد. مشاور وزیر ورزش و جوانان در فوتبال در رابطه با انتقاد 
مربی و هواداران پرســپولیس از بلاتکلیفی گفت: به هر حال این شــرایط باعث 
ناراحتی همه شده و به همین خاطر روند انتخاب مدیرعامل جدید طولانی شد 
که بهترین و کارشناســی ترین انتخاب صورت بگیرد. به طور حتم این انتخاب 
نتیجه بخش خواهد بود. وی در مورد اینکه آیا تا شهرآورد پایتخت که شنبه هفته 
آتی اســت مدیرعامل انتخاب خواهد شد یا خیر، گفت: فکر می کنم تا آن زمان 

مدیران جدید باشگاه انتخاب شوند.

مظاهری از لیست استقلال خط خورد
ورزش ســه نوشت: فرهاد 
مجیدی برای دیدار این هفته 
نام  آبادان  نفت  تیمش مقابل 
رشــید مظاهری را از لیست 
خــود خــارج کرد.  رشــید 
مظاهری، سیدحسین حسینی 
و علیرضا رضایی ســه دروازه 
آبی پوشــان  فصل  ایــن  بان 
هستند که کادرفنی این تیم 
تصمیم گرفته برای جدال با نفت آبادان نام رشــید مظاهری را از لیســت خود 
خارج کند. با گذشــت 6 هفته از لیگ برتر در فصل بیست و یکم هر سه دروازه 
بان اســتقلال فرصت حضور در ترکیب را به دست آورده اند و طی دو بازی اخیر 
اما علیرضا رضایی توانسته نظر کادرفنی را برای حضور در دروازه جلب کند و دو 
کلین شیت نیز به نام خود ثبت کرده است. رشید مظاهری که گفته می شود با 
مصدومیتی جزیی نیز مواجه شده، در آخرین تمرین این تیم از لیست آبی پوشان 
خارج شــد تا برای تقابل با شــاگردان علیرضا منصوریان اکنون این تیم از بین 
سیدحسین حسینی و علیرضا رضایی، گلر خود را مشخص کند. با توجه به حضور 
موفق رضایی طی دو بازی اخیر، به نظر می رسد این گلر جوان برابر نفت آبادان 
نیز انتخاب اول فرهاد مجیدی نیز لقب گیرد. از سویی دیگر البته با توجه به در 
پیش بودن دربی در هفته آتی، شــاید فرهاد مجیدی نظر دیگری داشته باشد و 

تصمیم دیگری برای این بازی بگیرد

دروازه بان تراکتور در بین بهترین دروازه بانان آسیا
اخبــاری«  »محمدرضــا   
نامزد  تراکتور  تیــم  دروازه بان 
انتخاب بهترین دروازه بان حاضر 
در لیگ قهرمانان سال ۲۰۲۱ 
آسیا شد. به گزارش ایرنا، لیگ 
قهرمانان آسیا در سال ۲۰۲۱ 
هفته گذشــته با قهرمانی تیم 
فوتبال الهلال عربستان خاتمه 
یافت. طبق روال هر ســال پس از پایان این رقابت ها کنفدراسیون فوتبال آسیا در 
نظرسنجی به انتخاب بهترین بازیکنان هر خطوط می پردازد که در اولین نظرسنجی، 
AFC به انتخاب برتریــن دروازه بان حاضر در لیگ قهرمانان از نگاه کاربران خود 

پرداخته است که در بین این اسامی نام یک دروازه بان ایرانی نیز دیده می شود.
محمدرضــا اخباری دروازه بان تیم تراکتور که در این رقابت ها عملکرد خوبی 

داشت در این نظرسنجی باید با سایر دروازه بانان رقابت کند. 
اخبــاری در ۷ دیداری که برای تیمش در ایــن رقابت ها انجام داد، موفق به 
ثبت ۵ کلین شیت شد و تنها ۴ گل دریافت کرد. او در ۷۹ درصد موقعیت ها نیز 
عکس العمل خوبی نشان داده تا با این آمار در بین بهترین گلرهای حاضر در لیگ 

قهرمانان آسیا ۲۰۲۱ قرار گیرد.
جو هیــون وو دروازه بان اولســان، عبدالله المعیوف دروازه بــان الهلال، میچ 
لانگراک دروازه بان ناگویا و چران ســینگ دروازه بــان گویای هند دیگر نفراتی 

هستند که در این نظرسنجی هستند.

»سجاد گنج زاده« رئیس کمیسیون ورزشکاران شد
در  گنــج زاده«  »ســجاد 
نخســتین نشست کمیسیون 
ورزشکاران با کسب اکثریت آرا 
به عنوان رئیس این کمیسیون 
انتخاب شــد. به گزارش ایرنا، 
نخســتین نشست کمیسیون 
روز)یکشــنبه(  ورزشــکاران 
با حضور ســید رضا صالحی 
امیــری رئیس و دبیرکل و نایب رئیس کمیته المپیک در آکادمی ملی المپیک 
برگزار شد. نشســت مذکور با حضور ۱۷ عضو این کمیسیون برگزار و در پایان 
رای گیری، گنج زاده و نجمــه خدمتی به ترتیب به عنوان رئیس و نایب رئیس 
کمیســیون ورزشکاران شــد.  پس از برگزاری دومین دوره انتخابات کمیسیون 
ورزشــکاران کمیته ملی المپیک در ۲۱ آبان ماه و راه یافتن ۱۵ ورزشکار به این 
کمیسیون، سیدرضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، محمد بیداریان، 
ندا شهســواری، ثریا آقایی و محمد باقری را به اســتناد بنــد )۲-۱( ماده چهار 
آیین نامه به عنوان اعضای کمیســیون منصوب کــرد. از طرفی با توجه به عضو 
بودن هادی ساعی در کمیسیون ورزشکاران شورای المپیک آسیا، وی همچنان 
عضو کمیسیون ورزشکاران باقی خواهد ماند. بر این اساس سجاد گنج زاده، حسن 
یزدانی ، ذبیح الله پورشیب ، احسان حدادی ، بهداد سلیمی، امین بوداغی، شهربانو 
منصوریــان ، مجتبی عابدینی ، زهرا نعمتی، فرزانه فصیحی ، حمیده عباســعلی ، 
مصطفی نودهی، محمدرضا گرایی ، نجمه خدمتی، حسین ساوه شمشکی، محمد 
بیداریان، محمد باقری معتمد، ندا شهسواری، ثریا آقایی و هادی ساعی ۲۰ عضو 

نهایی کمیسیون ورزشکاران هستند.

مخالفت عربستان با حضور 
تیم ملی تکواندوی بانوان در اماکن زیارتی

علــی رغــم تلاش هــای 
رئیــس فدراســیون تکواندو، 
عربســتان با حضــور اعضای 
تیم ملــی تکواندوی بانوان در 
اماکن زیارتی این کشــور به 
دلیل تزریق واکســن کرونای 
ســینوفارم مخالفت کرد.  به 
رقابت های  ایســنا،  گــزارش 
تکواندوی آزاد قهرمانی جهان شب گذشته)شنبه( در ریاض پایتخت عربستان به 
پایان رسید و تیم تکواندوی بانوان ایران با نمایشی درخشان و کسب یک مدال 
طلا توسط زهرا شیدایی و ۲ برنز کوثر اساسه و ملیکا میرحسینی به کار خود در 
این مســابقات پایان داد. در حالیکه اعضای تیم ملی تکواندوی بانوان ایران قصد 
داشــتند در سفر به عربســتان از اماکن زیارتی بازدید کنند، دولت عربستان به 
دلیل تزریق واکسن سینوفارم توسط اعضای تیم ایران که مورد تایید این کشور 
نیســت، اجازه حضور تیم ملی ایران در اماکن زیارتی شهرهای مکه و مدینه را 
نداد. عربســتان اعلام کرده واکســن کرونای فایزر را به رسمیت می شناسد و به 
افرادی که این واکســن را تزریق کرده باشــند، اجازه حضور در اماکن زیارتی را 
می دهد. تیم ملی تکواندوی بانوان دیشب)یکشنبه( ریاض عربستان را به مقصد 

تهران ترک کرد.

اخبار کوتاه

پیش بازی صنعت نفت – استقلال ،آیا استقلال قبل از 
دربی، صدرنشین لیگ خواهد شد؟

به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، طبیعتا فرهاد 
مجیدی و هواداران اســتقلال دوســت دارند پاســخ این 
سوال، مثبت باشد منتهی برای این کار فقط نتیجه بازی 
فردای این تیم مقابل صنعت نفت کافی نیســت و نه تنها 
ســپاهان باید مقابل نســاجی امتیاز از دست بدهد بلکه 
در بازی روز سه شــنبه آلومینیــوم و ذوب آهن هم باید 

نتیجه ای رقم بخورد که به سود استقلال باشد.
بازی حیاتی: هم منصوریان هم مجیدی به ســه امتیاز 

این بازی احتیاج ویژه ای دارند. 
منصوریــان که قبل از بازی با پرســپولیس از دو بازی 
آخر تیمــش ۴ امتیاز گرفته بود، بایــد از تیم محبوبش 
امتیاز بگیرد تا به شــرایط برزیل ایران در جدول ســر و 

سامان دهد. 
اســتقلال هم که طی سه هفته گذشــته پیروز نشده، 
دوســت ندارد با یک مســاوی دیگر آماده دربی شــود و 
مجیدی به دنبال سه امتیاز این بازی خارج از خانه است.
به دنبال اولین برد: بد نیســت به این نکته اشاره کنیم 
که منصوریان و مجیدی تا امروز در مقام ســرمربی یکبار 
روبروی یکدیگر قرار گرفته اند که به بازی فصل گذشــته 
آلومینیوم و اســتقلال در اراک برمی گردد. دیداری که با 
تســاوی به پایان رسید و حالا باید دید دومین تقابل این 

دو مربی نتیجه خواهد داشت یا نه
یامگا و ژستد بازی می کنند؟ اگر قرار باشد به صحبت 
های دیروز مدیر اســتقلال استناد کنیم، خارجی های این 
تیم مشکلی برای بازی در آبادان ندارند اما در لیگ برتر و 

فوتبال ایران، امکان هر اتفاقی وجود دارد.
غایبان پرشــمار صنعت نفت: حسن بیت سعید، فرزاد 
جعفری، محمود مطلق زاده، حســین ساکی و رضا جبیره 

بازیکنانی هستند که دیدار فردا را از دست داده اند.
نتیجــه هفته گذشــته: صنعــت نفت با یــک گل به 
پرســپولیس باخت و دیدار استقلال و گل گهر با تساوی 
بــدون گل به پایان رســید. وضعیت در جــدول: صنعت 
نفت با ۴ امتیاز در رده پانزدهم قرار دارد و اســتقلال ۱۲ 

امتیازی تیم سوم جدول است.
دوشنبه 8 آذر

صنعت نفت آبادان – استقلال ساعت ۱6
تیم داوری: محمدرضا اکبریان – علی میرزابیگی – 

محسن سلطانی – احمد محمدی

پیش بازی پرسپولیس – نفت مسجدسلیمان/ 
دومین برد متوالی در آزادی؟

پرســپولیس در بازی با نفت مسجدسلیمان به دنبال 
دومین برد متوالی در ورزشگاه آزادی است.

شــاگردان یحیی گل محمدی بعد از ســه هفته دوری 
از برد، هفته گذشــته و در بازگشــت تماشاگرانشــان به 
ورزشگاه، صنعت نفت را شکست دادند و امیدوارند فردا از 
سد دیگر تیم نفتی لیگ بگذرند تا با برد به استقبال دربی 
بروند.یحیی گل محمدی در کنفرانس خبری قبل از بازی 
فردا روی اهمیت ســه امتیاز بــازی خانگی تیمش تاکید 
کرده و گفته: لازم نیســت به خاطر دربی بخواهیم مقابل 
نفت امتیاز از دســت داده و شــل بازی کنیم. نباید فکر 
کنیم بازی بعدی ما مهم اســت زیرا دیدار با نفت مسجد 

سلیمان هم سه امتیاز دارد.
اعتصــاب در راه اســت؟ بــازی فــردا در شــرایطی 
برگزار خواهد شــد که شــایعاتی درباره احتمال اعتصاب 

پرسپولیسی ها منتشر شده است. طبق ادعای خبرگزاری 
تســنیم، در صورتی که بعد از بازی فــردا خبری از واریز 
بخشی از قرارداد شاگردان یحیی نباشد، احتمال اعتصاب 

پرسپولیسی ها در آستانه دربی وجود دارد
نتیجه هفته گذشته: پرسپولیس با یک گل صنعت 
نفت را شکست داد و نفت مسجدسلیمان با همین نتیجه 

به مس رفسنجان باخت.
وضعیت در جدول: پرســپولیس با ۱۱ امتیاز در رده 
چهارم قرار دارد و نفت ۵ امتیازی تیم ســیزدهم جدول 

است.
دوشــنبه 8 آذر: پرســپولیس – نفت مسجد سلیمان 

ساعت ۱8
تیــم داوری: کوپال ناظمی – ســعید قاســمی – 

محمدعلی پورمتقی – مهدی مرجانزاده
مدارک استقلال تایید شد، یامگا و ژستد بدون 

مشکل در آبادان
با اعلام باشگاه استقلال مدارک این باشگاه برای صدور 

مجوز بازی ۲ بازیکن خارجی استقلال تایید شد.  به گزارش 
ایسنا،  سازمان لیگ فوتبال پس از این که باشگاه استقلال 
ضمانت نامه معتبر بانکی برای صــدور کارت بازی یامگا و 
ژستد، دو بازیکن خارجی اش ارائه نکرد، اقدام به لغو مجوز 

موقت بازی این دو بازیکن کرد.
جنجــال این اتفــاق جایی بود که نامه ســازمان لیگ 
فوتبال ســاعت ۱۳:۲۹)کم تر از دو ســاعت مانده به بازی 
مقابل گل گهر ســیرجان( به دست اســتقلالی ها رسید و 
اردوی آبی هــا را به هم ریخت. پس از این اتفاق، باشــگاه 
استقلال اعلام کرد که این باشگاه به این دلیل که به عنوان 
شرکتی دولتی نمی تواند ضمانت نامه بانکی ارائه کند، اقدام 
به تحویل یک وثیقه ملکی بــه ارزش ۵۰۰ میلیارد تومان 
و ارائه ســفته به ارزش مبلغ قــرارداد این دو بازیکن کرده 
است و در ادامه سازمان لیگ در دو مرحله به ادعای باشگاه 
اســتقلال پاســخ داد و از تذکر این سازمان به استقلال در 
نامه محرمانه ۲۲ آبان مبنی بر پایان مهلت این باشــگاه در 
ارائه ضمانت نامه بانکی پرده برداری کرد. هم چنین مشــاور 
حقوقی سازمان لیگ با اشاره به قوانین کشور، ادعای باشگاه 
استقلال مبنی بر این که نمی توانند ضمانت نامه بانکی ارائه 

کنند را رد کرد. 
در ادامه باشگاه استقلال، با تایید وزارت ورزش و جوانان، 
نامه ای به فدراسیون فوتبال ارسال کرد و خواست تا با رفع 
مشکلات موجود در این زمینه، مقدمات حضور دوباره ژستد 
و یامگا را در میدان فراهم کند. فدراسیون فوتبال قرار است 
با بررســی های لازم و تغییراتی که باید در تبصره های این 
قانون صورت بگیرد، سازمان لیگ فوتبال را مجاب به تایید 
نهایی ضمانت نامه های باشــگاه اســتقلال کند و تا امروز 
)یک شنبه( قرار بود فدراســیون فوتبال تکلیف نهایی این 
پرونده را برای باشگاه استقلال و سازمان لیگ مشخص کند. 
هم چنین باشگاه استقلال مدعی بود برای رفع موانع موجود 
تمام اقدامات لازم را انجام داده است. با این وجود یک منبع 
آگاه در باشگاه اســتقلال در گفت وگو با ایسنا با تایید این 
مطلب که ضمانت ها)وثیقه ملکی و سفته( مورد تایید قرار 
گرفته است، خاطرنشان کرد: موسسات مالی و اعتبازی نظر 
باشــگاه اســتقلال را کتبا مبنی بر این که موسسات مالی 
و اعتباری هم مانند بانک ها بدون افتتاح حســاب، قادر به 
صدور ضمانتنامه نیستند، تایید کردند. باشگاه استقلال هم 
که مشخصا مطابق قانون از افتتاح حساب در کلیه بانک ها 
و موسســات منع شده و فقط از طریق خزانه باید تبادلات 

مالی رو انجام دهد.

باشگاه پرسپولیس به دلیل اظهارات خلاف 
واقــع، توهین و افترا از امیر حســین صادقی، 

بازیکن سابق استقلال شکایت کرد.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین؛این باشگاه 

به دلیل اظهارات خلاف واقع علیه پرسپولیس و 
عضو کادرفنی تیم، از سوی امیر حسین صادقی 
که مســبوق به ســابقه اســت، از این بازیکن 

پیشین فوتبال شکایت کرد.

بــه عقیــده پرسپولیســی ها وی اخیــرا 
اظهارنظرهایی داشته است که مصداق توهین و 
افترا به باشگاه پرسپولیس و عوامل آن از جمله 

حمید مطهری بوده  است.
این در حالی است که سرخپوشان شکایت 
دیگــری هــم از برنامــه ۲۰.۳۰  و خبرنگار 
آن کــرده اند.در متن نامه سرخپوشــان آمده 
است:ـ»تردیدی نیست که اکثریت برنامه های 
ورزشی رادیو و تلویزیون ایران در جهت توسعه 
و پیشــرفت ورزش و فوتبال گام برمی دارند و 
رســالت خود را در راســتای اجرای انصاف و 

عدالت انجام می دهند ولی در این میان هستند 
مواردی که گهگاه بدون رعایت انصاف و عدالت 
و حتــی بدون رعایت اصول حرفه ای و اخلاقی 
عمل می کنند و لطمه های جدی به مجموعه ها 
و روح و روان جامعه می زنند.پرسپولیس اخیرا 
از همین ناحیه آسیب هایی دید که اوج آن در 
برنامه ۲۰:۳۰ اتفاق افتاد. ســید مجید صدری 
در همین ارتباط نامه اعتراضی و گلایه آمیزی 
را بــرای دکتر پیمان جبلی، رئیس ســازمان 
صدا و سیما، ارســال کرد. در این نامه با اشاره 
به موارد مســتندی که وجود داشت نسبت به 

رویکرد منفی بعضی برنامه ســازان نســبت به 
پرســپولیس و هواداران آن انتقاد شد.باشگاه 
پرسپولیس امیدوار اســت با توجه به رویکرد 
روشن ســازمان صدا و سیما که در ابلاغیه  به 
برنامه ها نمــود عینی دارد، با نظارت بیشــتر 
بخش های مربوطه آن سازمان، آن چه به ویژه 
در برنامه های تخصصی روی آنتن می رود متاثر 
از حب و بغض های رنگی یا فشار و ارتباط های 
پرسپولیس  نباشد.باشگاه  باشــگاه های خاص 
در همین راســتا از بابک کاظمــی، خبرنگار 

صداوسیما شکایت کرد.«

ستاره سال های نه چندان دور فوتسال جهان درخصوص 
آخرین شرایط فوتسال کشور به گفتگو پرداخت.

به گزارش ســایت رســمی فدراســیون فوتبــال، وحید 
شمســایی در ابتدا گفت: از نظرم پس از کســب مقام سوم 
جهــان در جام جهانی ۲۰۱6 کاری برای فوتســال نکردیم. 
پاداش های تیم باقی ماند و مشکلات دیگری هم وجود داشت. 
البته نمی خواهم بگویم مدیریت قبلی فدراسیون خوب یا بد 
بوده است. اما فدراسیون جدید نسبت به زمانی که روی کار 
آمده اقدامات خوبی انجام داده و تیم ملی را در زمانی فشرده 

مدیریــت و راهی جام جهانی لیتوانی کــرد. در جام جهانی 
لیتوانی و پس از آن نیز اتفاقاتــی رخ داد، اما نباید فراموش 
کنیم بالا و پایین همیشــه وجود دارد.  شمسایی افزود: پس 
از جــام جهانی انگار باز هم متوقف شــدیم. تا چند روز قبل 
کمیته فوتسال رئیس نداشت و برنامه ها مشخص نبود و حتی 
کسی نمی دانست که ســرمربی تیم ملی می ماند یا خیر. با 
وجود اینکه زمان کافی بــرای جام ملت های بعدی نداریم و 
باید اقدامات زیادی انجام شود. حتی معتقدم نسل تیم ملی 
باید به طور کامل تغییر کند، چون ممکن است در آینده ضرر 
کنیم و اینکه فقط زمان حال و نتیجه گرایی را در نظر بگیریم 
اشتباه است. وی ادامه داد: خدا را شکر می کنم که چند روز 
قبل سرپرست کمیته فوتسال مشخص شد و حداقل یک نفر 
وجود دارد تا او را به عنوان مسئول فوتسال کشور بشناسیم. 
لیگ به خوبی در حال برگزاری است، اما نباید از قافله عقب 

بمانیم. تیم های ملی فوتســال و به خصوص تیم ملی بانوان 
دچار بلاتکلیفی اســت و این تیم حتی ســرمربی ندارد، چه 
برســد به برگزاری اردو. امیدوارم فوتسال ما به جایگاه اصلی 
خود بازگردد، هر چند کار بســیار سختی است. ستاره سابق 
فوتسال ایران و جهان با اشاره به وضعیت فدراسیون فوتبال 
گفت: اساســنامه فدراسیون هنوز به تصویب مجلس شورای 
اســلامی نرسیده و خطر بزرگی برای فوتبال کشور در پیش 
است. در سال های گذشــته هم تا تعلیق پیش رفتیم و این 
دفعه نیز به تکرار این اتفاق نزدیک هســتیم و به نظرم برای 
فدراسیون بزرگی مثل فوتبال اصلا خوب نیست. وی تصریح 
کرد: به اینکه فدراسیون چه ماهیتی باید داشته باشد کاری 
ندارم، اما شاهد بودیم که فدراسیون کویت با وجود آن همه 
پول و لابی برای چند سال تعلیق بود. ما هم اگر اساسنامه را 
به روز و مطابق با قوانین فیفا نکنیم قطعا به زودی دچار این 

مشکل خواهیم شد. همیشه مشکلات مختلفی در مدیریت 
وجود دارد و هیچ کس بی ایراد نیســت، اما خواســته من از 
نمایندگان مردم این است که زمان را از دست ندهیم. با چشم 
بر هم زدنی اسفندماه فرا می رسد و وقت از دست خواهد رفت. 
به نظرم در هر بخشی حتی اگر با هم دشمنی داریم نباید آن 
را به منافع ملی گره بزنیم. شمســایی افزود: در شرایطی که 
تیم ملی با اقتدار و خیال آسوده در صدر گروه برای صعود به 
جام جهانی قرار دارد و آماده صعود هستیم، باید وقت و انرژی 
را برای حضور موفق در مسابقات جام جهانی ۲۰۲۲ بگذاریم 
نه اینکه درگیر مسائل حاشیه ای باشیم. قطعا خدشه دار کردن 
آبروی فوتبال ایران ظلم است. تیم ملی فوتبال بانوان به جام 
ملت های آسیا صعود کرده است. فوتسال قهرمان آسیا است و 
تیم های فوتبال نوجوانان، جوانان و به خصوص تیم ملی امید 

با مهدوی کیا شرایط خوبی دارد. 

منصوریان و مجیدی به دنبال اولین برد

 دومین برد متوالی در آزادی؟

سرخپوشان از خبرنگار 20.30 هم شاکی شدند

شکایت باشگاه پرسپولیس از بازیکن سابق استقلال

اگر باهم دشمنی داریم آن را به منافع ملی گره نزنیم

شمسایی: خدشه دار کردن آبروی فوتبال ایران ظلم است

رئیــس کمیته ملی المپیک گفــت: کمیته ملی المپیک 
وظیفه ندارد به هر بحثی پاسخ بدهد و هر کسی رئیس شود 

برای ما فرقی ندارد.
به گزارش ایســنا، رضا صالحی امیری ظهر یک شنبه در 
جلسه کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک بیان کرد:  
خوشحالم جمعی از قهرمانان را در فضای صمیمی می بینم و 
به آن ها افتخار می کنم. من این باور را داشتم و دارم که هویت 
ورزش ما قهرمانان و پیشکسوتان هستند. تلاش ما در چهار 
سال گذشته بر این بود که ۱۵ برنامه را انجام دهیم. ابتدا باید 
از همه شما عزیزان تقدیر کنم که به من اعتماد کردید روی 
این صندلی بنشینم. قهرمانان و پیشکسوتان را دو بال ورزش 

ایران می دانم و هم چنان به آن معتقدم.
او ادامه داد: ما قول وحدت و انســجام و دوری از حاشیه 
دادیــم و به این وعده پایبندیم و آن را محور کار قرار دادیم. 
ورزش ایران از این شکاف در چهار دهه گذشته آسیب دیده 
اســت. ما قول دادیم دیپلماسی ورزشی را دنبال کنیم. ۱۵۰ 
جلســه با مقامات ارشد جهان داشــتیم و هدف ما نیز تولید 
فرصت جدید برای ورزش قهرمانی و رفع تهدید برای ورزش 
قهرمانی کشــور اســت. بیش ترین انرژی من در دیپلماسی 

ورزش کاهش تهدید است و بعد از آن تولید فرصت.
صالحــی امیری هم چنیــن گفت: نکته ســوم که تعهد 
کردیم منابع مالی را ارتقا دهیم و از ۳۳ میلیارد به مرز ۲۰۰ 
میلیارد تومان رساندیم. وعده کردیم به مجموعه پیشکسوتان 
و قهرمانان توجه ویژه داشــته باشــیم و در هر جلسه هیات 
اجرایی هر پیشــنهادی در این مورد می آید تصویب می شود. 
الان اعلام می کنم هر گونه مطالبه از سوی قهرمانان به هیات 
اجرایی دیگر نمی آید و مستقیم به کمیسیون ورزشکاران برود 
و مســوولیت پیگیری امور ورزشکاران به کمیسیون سپرده 
شود و این اولین ماموریت شما است. ما هیچ اقدام مستقیمی 
از امروز انجام نمی دهیم و بر اساس آن چه از کمیسیون وارد 

هیات اجرایی می شود، تصمیم گیری خواهیم کرد.
صالحی امیــری در ادامه خطاب به اعضای کمیســیون 

تصریح کرد: در کمیته ملی المپیک هیچ چیز محرمانه نداریم 
و مدیران ما هر اطلاعاتی خواست موظف هستند در اختیارش 
بگذارند. همه خدمات در کمیته ملی المپیک رایگان اســت. 
یک نفر از شــما باید در هیات اجرایی حضور داشته باشد و 
هر کسی نماینده شما باشد زبان شما در هیات اجرایی است 
و جایگاهش اهمیت دارد پس در انتخاب خود توجه داشــته 
باشــید. ما ۱8 کمیسیون داریم اما کمیســیون ورزشکاران 
صاحب خانه اســت و نگاهش تنها مشورتی نیست بلکه باید 
کمک دهنده باشد. او مسوولیت دیگری به کمیسیون واگذار 
کرد و گفت: ما پروژه اســتخدام قهرمانان داشتیم. استخدام 
قهرمانان در هیات اجرایی به تصویب رسید و ما متعهد هستیم 
تعدادی از قهرمانان را به عنوان مدیران آینده استخدام کنیم 
چون روزی ما از این کرسی ها خداحافظی می کنیم. باور دارم 
آینده کمیته ملی المپیک دست قهرمانان است و این موضوع 
شدنی است. ما۱۰ نفر را می توانیم استخدام کنیم و خودتان 
باید به سراغ دستگاه های دیگر بروید تا آن ها را درگیر کنید. 
البته از امروز هر قهرمانی استخدام شود، از طریق کمیسیون 
ورزشکاران باید معرفی شــود. پیشنهاد من این است در هر 
جلسه از  مســوولانی  دعوت کنید و امکان کمک به جامعه 
ورزش دارند و از قبل مطالبات را تعیین و در آن جلسه با آن 
مسوول مطرح کنید. برای نمونه در جلسه اول وزیر ورزش را 
دعوت کنید. من در این کمیسیون دخالتی نداشتم و نخواهم 
داشت. من در کمیسیون نباشــم بهتر است اما کمیته ملی 

المپیک با تمام توان در کنار کمیسیون است.  
او در مورد انتخاب چهار نفر انتصابی کمیســیون کمیته 
ملــی المپیک تاکید کرد: آیین نامه می گوید چهار نفر باید با 
مشورت رئیس کمیسیون باشــد اما الزامی نیست. من هیچ 
کــدام از چهار نفر را خودم انتخاب نکردم بلکه با طاهریان و 
سعیدی صحبت کردیم و قرار شد چهار فدراسیون المپیکی 
کــه نماینده ندارند، نفری را معرفی کنند. آیین نامه هم می 
گوید انتخاب چهار نفر با توجه به انصاف برابری جنســیتی 
و رشــته ای باشــد. بعضی بحث ها مطرح می شود که وظیفه 

کمیته ملی المپیک نیست به همه بحث ها پاسخ دهد. البته 
به اعتراض های منطقی پاسخ می دهد. هر کسی در کمیسیون 
به عنوان رئیس انتخاب شود برای من فرقی ندارد و موضعی 

نسبت کسی ندارم.
ساعی: انحلال کمیسیون »جوک« بود

عضو کمیسیون ورزشــکاران کمیته ملی المپیک گفت: 
دودستگی الان هم در کمیســیون ورزشکاران وجود دارد و 

امیدوارم بتوانیم گلویش را بگیریم. 
به گزارش ایســنا، هادی ســاعی در حاشیه اولین جلسه 
کمیســیون ورزشــکاران در مورد اعتراض دبیر به نبود اسم 
ســوریان جزو اعضای کمیسیون گفت: ظاهراً با آقای رئیس 
صحبت کرده بودند که جزو چهار نفر باشد و این اتفاق نیفتاده 

است و به همین دلیل اعتراض کرده است.
او در مورد حواشی کمیسیون در دوره قبل و اینکه حتی 
بحث انحلال هم مطرح شد، تاکید کرد: انحلال که جوک بود 

و تلاش الکی بود. انحلال اتفاق نمی افتاد.
ساعی در مورد دودستگی در دوره قبل کمیسیون گفت: 
همیــن الان این اتفاق می افتد و امیدوارم بتوانیم جلویش را 

بگیریم. مهندسی در  انتخابات همیشه وجود دارد.
او در مورد انتقاد زهرا نعمتی نســبت بــه عملکرد او در 
کمیسیون و هیات اجرایی تصریح کرد: من اصلا نمی خواهم 
جواب بدهم. ساعی در مورد فضای انتخابات ریاست تکواندو 
و شــانس خود تصریح کرد: در انتخابات ها مهندســی وجود 
دارد. در خصوص انتخابات کمیسیون داوران و مربیان اصول 
انتخاباتی رعایت نشده اســت، البته بنایی ندارم که اعتراض 
کنم. کم کم داریم قبول می کنیم که در همه  این انتخابات ها 

این موارد هست.  
او در مورد اســاس نامه فدراسیون ها هم گفت: اساسنامه 
تصویب شده و همه باید رعایت کنند و و درباره این اساسنامه 

مشکلی ندارم.  
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